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Interpelacja w sprawie uruchomienia i przywrócenia do stałej eksploatacji 
oprawy oświetleniowej na słupie energetycznym nr 20 przy ul. 

Nadbystrzyckiej. 
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przeniesienia istniejącego punktu oświetleniowego na inny słup w tym rejonie na koszt właściciela 

infrastruktury spółki PGE Dystrybucja S. A. oraz brak możliwości finansowania takich prac na 

majątku PGE przez miasto proszę o przekazanie do PGE decyzji w sprawie uruchomienia i 

przywrócenia do stałej eksploatacji oprawy oświetleniowej na słupie energetycznym nr 20 przy ul. 

N adbystrzyckiej. 

Jednocześnie proszę o ustalenie z PGE, aby w ramach przywracania funkcjonowania ww. 

latarni zmienić nakierowanie wysięgnika, tak aby został skierowany na górną część schodów oraz 

przede wszystkim niedoświetlone dziś dojście do tych schodów od strony dsiedla mieszkaniowego. 

Tego obszaru nie oświ,etla bowiem w pełni oprawa zainstalowana na słupie trakcyjnym nr 5485. 

Powyższe rozwiązanie będące właściwym kompromisem w obecnej sytuacji formalno

prawnej pozwoli na racjonalne wykorzystanie istniejącego punktu oświetleniowego, będącego w 

dobrym stanie technicznym - co ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców jest w pełni zasadne i 

pożądane. Ufam więc, że rozwiązanie to znajdzie akceptację Pana Prezydenta i podległych Panu 

urzędników. Nadmieniam, że przy jego wdrożeniu miasto nie poniesie z tego tytułu żadnych 

kosztów, a jedyną kwestią jest podjęcie pozytywnej decyzji i następnie przekazanie stosownych 

dyspozycji do PGE. 
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